
Razdelitev dobička med komunami in podjetji
Anketa »Naše skupnosti«

Ker bodo Ijudski odbori kmalu začeli izdelo-
vati družbene plane za leto 1956, je naž list odprl
to anketo z željo, da bi s tem pomagal k pravilni
vzpostavitvi odnosov med komunami in podjet^i.
Dosedanja praksa bo vsekakor vplivala tudi no
razdelitev dobička za prihodnje leto.

Uredništvo je zaprosilo Ijudske odbore, zbore
proizvajalcev, delavske svete, direktorje podjetij in
druge, naj bi odgovorili na nekaj vprašanj.

Ali razdelitev dobička pušča dovolj sredstev za
rekonstrukcijo in razvoj podjetja, oziroma če komu-
ne lahko zadostijo svojim osnovnim potrebam?
Katera metoda razdelitve dobička se je pokazala
kot najugodnejša? Kako je izvršena razdelitev
vplivala na cene? Kakšen je na tem področju odnos
med komunami in zadrugami ter zadruinimi pod-
jetji? To so glavna vprašanja, na katera naj bi
anketa dala odgovor.

Upamo, da se bo krog udeležencev naSe ankete
razširil tudi med tiste, na katere se nismo neposred-
no obrnili. Pričakujemo, da bodo delavski sveti,
Ijudski odbori in dr., ki jih ti problemi zanimaio,
•sodelovali v naši anfceti, s čimer bodo pripomogli
k boljšemu vzpostavljanju medsebojnih odnosov
med komunami in podjetji.

»Naša skupnost« bo tudi v prihodnje organi-
zirala razne diskusije in ankete.

V tej številki objavljamo do zdaj sprejete
odgovore.


